
Vážení členové dopravní komise, 
 
vážený pane ing. Sekyro, 
 
vážený pane Jarolímku, 
 
minulý týden, ve středu 25.08.2010 jsem se zúčastnil jednání 
dopravní komise při obecním úřadě Vestec pod vedením pana Jarolímka. 
 
Mojí účasti na dopravní komisi předcházela schůzka s panem 
Jarolímkem ve Vestci v polovině srpna 2010. 
 
 
 
-         OÚ Vestec v rámci svého řešení zklidnění místních 
komunikací plánuje zjednosměrnění místní komunikace od hospody U 
Klimešů po komunikaci K Rybníku směrem do Jesenice 
 
-         Obrácení směru není pro obec Vestec přijatelné 
 
-         DK Vestec byla seznámena s možnými variantami včetně 
původní pana Ing. Sekyry z roku 2008 
 
-         s DK obce Vestec bylo předběžně konzultováno možné řešení 
(Příloha 100901 Návrh Zapo po jednání s Vestcí) pokud by byla 
zjednosměrněna komunikace na katastru Vestce podle prvního bodu 
 
-         Vestec nebude zjednosměrnění této své komunikace řešit do 
spuštění Pražského okruhu a do voleb, pokud by Pražský okruh dopravě 
na vesteckých komunikacích výrazně ulevil (to ale nelze příliš 
předpokládat) od zjednosměrnění cesty by se upustilo 
 
-         Dopravní komise obce Vestec doporučuje i v případě 
Jesenice vyčkat určitou dobu po uvedení Pražského okruhu do provozu, 
ale paralelně připravovat možné řešení 
 
Na základě zjištěných skutečností navrhuji uvažovat o změně 
původního řešení pana Ing. Václava Sekyry z roku 2008 podle náčrtku 
v příloze této zprávy. 
 
Více zítra na DK u nás (čtvrtek 2.9 18.00 hodin Budějovická 1155). 
 
Ing. Milan Zápotocký 
 
místostarosta obce a člen DK 
 


